

دعوة لحضور الاجتماع السنوي للجمعية العامة العادية لفودافون قطر ش.م.ق.ع.

يتشرف مجلس إدارة شركة فودافون قطر (ش.م.ق.ع.) بدعوة السادة المساهمين لحضور الاجتماع السنوي للجمعية العامة العادية للشركة والذي سيعقد حضورياً في تمام الساعة التاسعة والنصف من مساء يوم الأحد الموافق 1 مارس 2026 في برج مجموعة المستثمرين القطريين (QIG) بمدينة لوسيل مارينا - كوم 20، المنطقة 69، الشارع 303، المبني 254، الطابق الأول، للنظر في بنود جدول الأعمال أدناه والموافقة عليها.

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، يُوجَّل الاجتماع إلى يوم الخميس الموافق 5 مارس 2026 في تمام الساعة التاسعة والنصف مساءً في نفس المكان المذكور أعلاه.

جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة السنوية العادية

١. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والصادقة عليه.
٢. سماع تقرير مدقق حسابات الشركة ومراجعتها للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والصادقة عليه.
٣. مناقشة الميزانية العامة للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والصادقة عليهم.
٤. النظر في اقتراح مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح على السادة المساهمين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والصادقة عليه.
٥. إبراء ذمة السادة أعضاء مجلس إدارة الشركة من المسئولية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتحديد مكافآتهم.
٦. سماع تقرير مدقق حسابات الشركة حول متطلبات المادة (٢٤) من نظام حوكمة الشركات والبيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (٥) لسنة 2016.
٧. مناقشة تقرير الحكومة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 واعتماده.
٨. تعيين مدقق حسابات الشركة لفترة ١ يناير 2026 إلى 31 ديسمبر 2026 وتحديد أتعابه.

يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للشركة www.vodafone.qa للاطلاع على كافة المستندات الداعمة لجدول الأعمال الوارد أعلاه.

يتعين على المساهمين الحضور لقاعة الاجتماع بدءاً من ساعتين قبل المحدد للجتماع لتسجيل الحضور بمطابقين معهم ببطاقاتهم الشخصية وتوكيلاتهم المعتمدة وفق الأصول.

الملاحظات:

١. المساهمون المسجلون في سجلات الأسماء بشركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية في نهاية تداول يوم العقد الجمعية العامة هم الذين يحق لهم حضور الجمعية العامة والتصويت على قراراتها.
٢. لكل مساهم حق حضور اجتماعات الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يعادل عدد أسهمه، وتصدر القرارات بالأغلبية المطلقة للأسماء الممثلة في الاجتماع.
٣. يمثل الفقر والمحجور عليهم الناخبون عنهم قانوناً.
٤. يجوز التوكيل في حضور اجتماعات الجمعية العامة بشرط أن يكون الوكيل مساهماً وأن يكون التوكيل خاصاً وثابتاً بالكتابة، ولا يجوز للمساهم توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة في حضور اجتماعات الجمعية العامة نهاية عنه، وفي جميع الأحوال لا يجوز أن يزيد عدد الأسماء التي يتحوزها الوكيل بهذه الصفة على (٥٪) من أسهم رأس المال الشركة.
٥. في حال كان المساهم شخص اعتباري، يجوز أن ينتدب ممثلاً عنه بموجب تفويض كتابي صادر عن الشخص الاعتباري وموقعه ومحظوظ حسب الأصول من أحد المفوضين بالتوقيع عن الشخص الاعتباري.
٦. لا يجوز للحاجز أو الدائن المرتبطن بحضور الجمعية العامة أو الإشتراك في مداولاتها أو التصديق على قراراتها.
٧. في حال عدم اكتمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول للجمعية العامة، تبقى التوكيلات والتوفيقيات التي تم إصدارها من أجل حضور الاجتماع الأول صالحة وفعالة لـ١٢ تاريخ توجّل إلى الجمعية، ما لم يتم إلغاؤها صراحة من قبل المساهم المعين بموجب إخطار رسمي إلى قسم علاقات المستثمرين قبل يوم واحد على الأقل من تاريخ الاجتماع.
٨. تعتبر هذه الدعوة إعلاناً قانونياً لجميع المساهمين دون الحاجة إلى إرسال أي دعوات خاصة بالبريد وفقاً لقانون الشركات التجارية رقم (١١) لسنة 2015 وتعديلاته.

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا عبر الهاتف على رقم 44096666 أو عبر البريد الإلكتروني على عنوان investorrelationsqatar@vodafone.qa



مسح رمز موقع
الاجتماع

عبدالله بن ناصر المسند
رئيس مجلس الإدارة

Invitation to the Annual General Assembly Meeting of Vodafone Qatar P.Q.S.C.

The Board of Directors of Vodafone Qatar P.Q.S.C. has the pleasure of inviting Vodafone Qatar's shareholders to attend the Annual General Assembly ("AGA") meeting of the Company, which will be held physically on Sunday, 1 March 2026 at 9:30 p.m., in QIG Tower in Lusail Marina – Com 20, Zone 69, Street 303, Building 254, 1st Floor, to consider and approve the items set out in the agenda below.

In the event a quorum is not met, a second meeting will be held on Thursday, 5 March 2026 at 9:30 p.m. at the same venue mentioned above.

Agenda of the Annual General Assembly

1. Review and approve the Board of Directors report of the Company's activities and its financial position for the financial year ended 31 December 2025.
2. Review and approve the External Auditor's report on the Company's Accounts for the financial year ended 31 December 2025.
3. Review and approve the Company's Balance Sheet and the Profit and Loss Accounts for the financial year ended 31 December 2025.
4. Review and approve the proposal of the Board of Directors regarding the dividend payable to shareholders for the financial year ended 31 December 2025.
5. Discharge the members of the Board of Directors from any liability and discuss their remuneration for the financial year ended 31 December 2025.
6. Review the External Auditor's report in accordance with Article (24) of the Corporate Governance Code for Companies and Legal Entities listed on the Stock Exchange issued by the Qatar Financial Markets Authority Board Decision No.5 of 2016.
7. Review and approve the Company's Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025.
8. Appoint the External Auditor of the Company for the period from 1 January 2026 to 31 December 2026 and fix their fees.

Please visit the Company's website www.vodafone.qa to check the full details and supporting documents for the agenda items above.

Shareholders are requested to be present at the meeting hall starting two hours before the specified meeting time to register and submit their IDs and their duly authenticated proxies, as applicable.

Notes:

1. Only shareholders who are registered in the Qatar Central Securities Depository's shareholder register of the Company, issued upon the close of trading on the day of the AGA, are eligible to attend and vote.
2. Every shareholder has the right to attend the AGA and has a number of votes equal to their number of shares. Resolutions shall be passed by the absolute majority of shares represented at the meeting.
3. Minors and persons placed under guardianship shall be represented by their legal guardians.
4. Attendance by proxy at the AGA is permitted provided that the representative is a shareholder, and the delegation is specific and in writing. Shareholders may not authorise a member of the Board of Directors to attend AGA meetings on their behalf. In all cases, the number of shares held by the proxy in that capacity shall not exceed 5% of the Company's share capital.
5. In case the shareholder is a corporate body, the shareholder may appoint a representative to attend the AGA by issuing a written authorization duly signed and stamped as per normal practice by the authorized signatory of the corporate shareholder.
6. Neither the distrainer nor the pledger has the right to attend or vote on resolutions at the AGA.
7. In the event of a failure to attain a quorum for the first AGA meeting, the proxies issued to attend the first meeting shall be considered valid and effective for any following meeting, unless they are expressly canceled by the concerned shareholder through a notice issued to the investor relations team at least one day prior to the date of the meeting.
8. This invitation constitutes a legal announcement to all shareholders without a need to send special invitations by post, in accordance with the Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its amendments.

For more information, please contact us on: 44096666
or email: investorrelationsqatar@vodafone.qa

Abdulla Bin Nasser Al Misnad
Chairman of the Board of Directors

Scan code for
meeting location

